

# 參與我們獨有的【基本獎勵計劃】,

## 讓您更輕鬆地把Young Living精油融入在日常生活中!

基本獎勵計劃(又稱自動訂貨)能確保您隨時隨地享受到您喜愛的精油產品。如您選用本地 送貨服務,我們將每月把Young Living 產品從我們的倉庫運到您門口,輕鬆簡單!此外, 基本獎勵計劃為您帶來非一般豐厚的獎勵,鼓勵新會員享受更優質的購物體驗。

# Join our exclusive Essential Rewards Program and easily make essential oil-infused solutions a part of your everyday lifestyle!

Ensure you always have your favorite Young Living products on hand with the Essential Rewards Program, where products are shipped hassle free from our door to yours!

Offering many great benefits that you will "Never Miss Out", the ER Program encourages new members to have a better user-friendly experience.

## 5個您不能錯過【基本獎勵計劃】的原因!

Why Essential Rewards(ER)? 5 Reasons You Don't Want to Miss Out!

#### 每月自動送貨 | Easy Monthly Shipments

只需設定好您的每月訂單並選用本地送貨服務,就可以節省時間,輕鬆地等候您最愛的Young Living產品送到府上。

Enjoy the convenience of an automatic monthly order. It is time — saving by simply setting up and managing your Essential Rewards shopping cart monthly. The Essential Rewards order with your favorite products will be processed automatically every month (and even shipped right to your doorsteps).





## 賺取獎金 | Exclusive Bonuses

參加基本獎勵計劃並每月購買至少100PV的基本獎勵訂單的會員,可享有賺取額外獎金的機會。「新秀團隊獎金」是其中一個基本獎勵計劃會員可享有的獎勵方案。您可瀏覽youngliving.com了解更多關於Young Living銷售獎勵計劃的詳情。

Essential Rewards members who qualify for commissions by placing a minimum 100 PV order each month can also access exclusive income opportunities. The Rising Star Team Bonus is just one way that Essential Rewards members can access additional cash rewards. Learn more about Young Living's Compensation Plan on youngliving.com.

3

## 基本獎勵回贈百分比\* | Rewards Point Accumulation Percentage\*

會員可以透過購買至少50PV的基本獎勵訂單,賺取高達**25%** 的獎勵積分並**免費**換領您的至愛產品。每位會員每月最多可使用375獎賞積分兑換產品。。

You can place a minimum of 50PV Essential Rewards Order to earn up to 25% of rewards points and you can redeem  $\hat{F}$  Free products up to maximum 375 rewards points per month!



<sup>\*</sup>如會員錯失參加其中一個月的基本獎勵計劃,該會員的基本獎勵積分回贈百分比將會從第一個月起重新計算(包括獎賞資格)。 ^若您在最近兩個月均有下基本獎勵訂單:及最近一次下的基本獎勵訂單是在最近30天內,您即可使用基本獎賞積分兑換產品

<sup>\*</sup>If a member misses an ER order for one month, they will start their qualification count (including gift qualification) from the beginning. You could redeem your rewards points if you placed ER orders in recent 2 months and your previous ER order was placed in the last 30 days.

忠誠獎賞禮品\* (適用於香港市場)
 Loyalty Gifts\* (for Hong Kong members)
 連續參加3個月: 連續參加9個月: 連續參加12個月:

忠誠獎賞禮品▲將會自動加入合資格#的連續月份門檻 (第3、第6、第9、第12個月)的下一張香港基本獎勵訂單中。例如,若您已連續參加基本獎勵計劃3個月,禮品將會自動加入您第4個月處理的基本獎勵訂單。

精選精油一支

(價值15.5PV或以上)

特別版精油

或價值相近的精油

- ▲上述月份門檻的獎賞精油如未能供應,該精油將會被其他價值相近的精油代替(獎賞禮品由Young Living決定)
- #由2018年1月1日起,您的基本獎勵訂單需達**100PV**,方為合資格賺取忠誠獎賞禮品的訂單。

精選精油一支

(價值14.5PV或以上)

精選精油一支

(價值7.5PV或以上)

The free gift\* will be automatically added to your next Hong Kong (OTG) Essential Rewards order following the qualifying# consecutive month (3rd, 6th, 9th, 12th). For example, if you have joined ER program for 3 consecutive months, the gift would be added to your OTG Essential Rewards order in the 4th month. (If you are processing an US (NFR) ER order in the 4th month, you will not receive the gift in that order. You will get the gift once you process the next OTG ER order.)

- \*If the essential oil of the qualifying consecutive months from above is not available, it will be replaced and substituted by another essential oil with similar value chosen by Young Living.
- # Starting Jan 1, 2018, your Essential Rewards orders must reach 100PV to be qualified for the loyalty gifts.



#### 彈性靈活參與獎賞計劃 | Flexible Participation of the ER Program

您可隨時終止或重新參加香港的基本獎勵計劃,請您在下一個「過數日」的最少5個工作天前,致電(852) 2897 5600或電郵至HK@youngliving.com 與客戶服務部聯絡。

請留意,當您終止參加香港的基本獎勵計劃,您將立即放棄所有未曾使用的香港基本獎勵積分。

You may terminate your Essential Rewards participation anytime and re-join the Hong Kong Essential Rewards program again in the future, by contacting our Customer Service Team at (852)2897-5600 or HK@youngliving.com at least 5 business days prior to the next processing date.

Please note that when you terminate your participation in the Hong Kong Essential Rewards Program, you will forfeit any unused Hong Kong Essential Rewards points immediately.

#### 立即登入參加基本獎勵計劃

Join the Hong Kong Essential Rewards program now







# 馬上開始吧!

想知道如何透過參加【基本獎勵計劃】獲得免費特別獎賞及賺取更多 積分?跟隨我們的小撇步,讓您輕鬆愉快地獲贈更多和享受這個簡單而精彩 的獎勵優勢!

第一步:立即成為我們Young Living的批發會員!

第二步:建立每月的「基本獎勵訂單」(最少50 PV 的單一訂單)

#### 如您已是批發會員,並希望登記參加基本獎勵計劃:

- 登入新虛擬辦公室,在左方欄位選擇「基本獎勵計劃」;並按照指示設定 基本獎勵訂單。
- 如需管理您的基本獎勵計劃訂單,只需登入虛擬辦公室。

想了解更多並有興趣參加【基本獎勵計劃】? 馬上掃描QR碼了解更多有關常見問題及內容!



### **Get Started!**

Want to know how to gain all the advantages of ER Program? Follow our Big Tips of Essential Rewards to help you "Get Gifted" and enjoy the whole benefits of this simple, but exciting monthly incentive!

Step 1: Be our Young Living Wholesale Member!

**Step 2:** Choose your favorite Young Living products in a single Essential Rewards order worth at least 50PV

#### If you are already a wholesale member and want to join Essential Rewards Program:

- Log in to Virtual Office and Click "Essential Rewards" on the left column; and follow the instructions to set up your Essential Rewards order.
- To manage your Essential Rewards order, simply log in to Virtual Office.

Already feel interested in getting to know more and wish to join our exclusive ER program? Check it out by scanning this QR code!

